

## PROTOKOLL RY 6/2024

Datum: 2024-04-29

Plats: Teamsmöte

Närvarande: \* Janne Rydh (JR), Ordförande  
(\* = beslutande) \* Benny Cronert (BC), Ledamot  
\* David Lindström (DL), Ledamot  
\* Theres Thörnevall (TT), Ledamot  
\* Fredrik Andersson (FA), Ledamot  
Lars Jonsson (LJ), SBF  
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén  
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén  
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

- 
- § 86 Mötets öppnande
  - § 87 Föregående mötesprotokoll
  - § 88 Fastställande av mötets dagordning
  - § 89 Pågående ärenden
  - § 90 Ekonomi
  - § 91 Landslag
  - § 92 SM
  - § 93 Däck
  - § 94 Teknik
  - § 95 Säkerhet
  - § 96 Dispenser
  - § 97 Öppet Rallyforum
  - § 98 SGA
  - § 99 Rallyregler
  - § 100 Övriga frågor
  - § 101 Nästa möte
  - § 102 Mötets avslutande
-

**§ 86 Mötets öppnande**

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 87 Föregående mötesprotokoll**

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.
- Publicerat enligt nya modellen, ca 1,5v efter mötet ägde rum.

**§ 88 Fastställande av dagordning**

- Dagordning för mötet fastställdes.

**§ 89 Pågående ärenden**

- Ligger under respektive paragraf.

**§ 90 Ekonomi**

- Ingen ny rapport utskickad, men f n är allt i fas.

**§ 91 Landslag**

- Inget nytt.

**§ 92 SM**

**Styrgruppen:**

- JR och FA informerade om det senaste som skett inom frågan kring enhetsdäck samt arbetet med att komma vidare med en bra kommunikationsväg.
- JK gick igenom nuvarande status kring tävlingskalendern för kommande tre år, som går framåt.

**§ 93 Däck**

- DL har fått önskemål om att planera in ett möte med däckleverantörerna under SM-tävlingen i Nyköping. DL samordnar tid med däckleverantörer och de övriga som är på plats.

**§ 94 Teknik**

- Grp F  
Arbetet pågår som tidigare och reglerna kommer publiceras som senast 2024-06-30 och gälla från och med 2025-01-01.
- Grp HB  
BC kommer skicka ut förslag till samtliga i gruppen inom kort.
- Grp H  
JR kommer ta fram ett förslag på text för publicering för att återöppna gamla Grp H.
- Nat spec / Nat4wd  
Arbetet fortgår och arbetsgruppen har en tydlig att göra-lista, där några av punkterna är att förtydliga, inte förändra, regelverket och skapa en manual för hur man bygger en Nat4wd.  
Det behövs en genomgång för vad man ska tillåtas göra med överåriga R-bilar i form av reparationer och dylikt.
- KBT Certbur nr 6 301-XX  
Beslut att godkänna KBT Certbur nr 6 301-XX för samtliga homologerade bilar, samt uppdatering av regeltext för Grp F enl mail från Pär Karlsson.

**§ 95 Säkerhet**

- Ett arbete för att komma vidare med rally på asfalt SS där Rickard Johansson kommer leda gruppen.

**§ 96 Dispenser**

- Inga inkomna dispenser.

**§ 97 Öppet Rallyforum**

- Arbete tillsammans med Södermanland/Västmanland pågår, med målbild att arrangera rallyforum den 16/11-24.

**§ 98 SGA**

- Presentationen inför SGA-mötet den 1/5 gicks igenom.

**§ 99 Rallyregler**

- Tävlingsreglerna för 2025-2027 kommer släppas samtidigt som det uppdaterade Grp F reglementet, som senast 2024-06-30, med giltighet från 2025-01-01.

**§ 100 Övriga frågor**

- TT jobbar vidare med hemsidan och facebook.
- LJ informerar att avtalet med leverantören av profilkläder nu är avslutat och att vi kan välja att köpa in från tidigare eller annat.
- TT sammanställer behoven av profilkläder och ställer fråga till en leverantör som används tidigare.

**§ 101 Nästa möte**

- Nästa möte bokad till den 22/5 kl 20:00

**§ 102 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:05.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

Fredrik Andersson

---

Janne Rydh